
Interpelácia č. 73/2018   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 
 

Ing. Gore: 

Vrátim sa v prvých dvoch interpeláciách k otázkam, ktoré tu už zazneli a vo mne to vyvoláva 

rozpor v odpovediach. Prvá ohľadom skateparku. Na minulom zastupiteľstve bola táto otázka 

vznesená a odpoveď bola v tom duchu, že robí sa plánovaná údržba týchto zariadení a že 

budú umiestené opäť na to isté miesto. Teraz bolo povedané, že čakáme nejakú českú 

spoločnosť. To je tá, ktorá má urobiť tú údržbu?  

 

PhDr. Čižmár: 

To je tá spoločnosť, s ktorou sa rieši nájom ihriska, resp. bol riešený súhlas. Ich vyjadrenie 

bolo také, že túto otázku sú ochotní doriešiť potom už na priamom osobnom stretnutí, keď 

budú mať návštevu tohto regiónu. Celé je to o tom, aby sa to neriešilo papierovo.  

 

Ing. Gore: 

A koniec, ukončenie tej nájomnej zmluvy bolo kedy? 

 

PhDr. Čižmár: 

Nájomná zmluva, ako taká nebola, bol len daný súhlas do konca roku 2014, písomný. 

 

Ing. Gore: 

Čiže 2015, 16, 17 sme tam bez toho, aby bola dohoda. 

 

PhDr. Čižmár: 

Stále to bolo o ústnej dohode. 

  

Ing. Gore: 

Dobre, takže teraz potrebujeme usporiadať tie vzťahy, aby sme mali miesto a potom tam bude 

umiestnené. 

 

PhDr. Čižmár: 

Áno. 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 

 
 

 

 

 

 


